
1 
 

 
 

中心：______________            姓名：_______________ 

1120109 高中職生中翻英短文翻譯題目 

Gigi 喜歡吃披薩和喝可樂。昨天她的父母買了 3 個大披薩和可樂。

Gigi 是如此開心以致於吃得太多。她今天無法去學校，因為她胃痛。Gigi

的老師下午打電話給她，告訴她要多休息。Gigi 休息了一天，晚上覺得

好多了。有了這次的經驗，她再也不敢吃太多披薩了，以後她會更加注

意飲食。明天 Gigi 就可以去上學了，她很高興能恢復健康。 

 

不敢(做) dare not (+ V.)    注意 pay attention to 

飲食 diet  
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中心：______________            姓名：_______________ 

1120109 高中職生中翻英短文翻譯參考答案 

Gigi likes to eat pizza and drink cola. Yesterday her parents bought three 

big pizzas and cola. Gigi was so happy that she ate too much. She couldn’t go 

to school today because of her stomachache. Gigi’s teacher called her in the 

afternoon and told her to take more rest. Gigi took a day off and felt much 

better at night. With the experience, she dares not eat too much pizza, and she 

will pay more attention to diet in the future. Gigi can go to school tomorrow 

and she is happy to be healthy again. 

 

 


